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§ Inkomna skrivelser
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Skrivelse - Storbilds-TV under VM 2022

När denna skrivelse skrivs är vi mitt i en 28-gradig EM-sommar och överallt i Europa och 
även andra delar av världen följer familjer spänt spelet. Det finns få saker som får folk att gå 
samman och ha kul så som sport och kultur. Vi är även mitt i en stor vaccineringsfas, och hela 
världen väntar på att allt ska kunna återgå till det normala igen. När det väl gör det, vilket med 
lite tur kan bli redan nästa sommar, vill vi nog alla kunna gå på så många olika aktiviteter som 
möjligt. 

November 2022 är det VM i Qatar. Traditionellt sätt spelas VM under sommaren, men 2022 
blir det annorlunda. De flesta ställen som kommer visa VM kommer vara sportbarer mm, 
alltså ställen där det också finns fokus på alkohol. För att kunna erbjuda familjer ett roligt 
alternativ utan alkohol, skulle förslagsvis de Folkets Hus vi har i Stadsdelen kunna vara ett 
förslag på ställe att visa matcherna. Kanske till och med en sport kommittee där förvaltningen 
kan erbjuda jobb för att planera events till personer utanför arbetsmarknaden eller stadsdelens 
unga. 

Utifrån ovanstående frågar vi förvaltningen följande:

Finns det planer på att arrangera storbilds-TV till VM 2022?

Om det inte planeras att arrangera storbilds-TV, kan förvaltningen i planeringen för höst 2022 
planera in detta?
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